
Zápisnica  

zo  10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Nemčiňany,  

konaného dňa 11.09.2024 o 17.00 hod na Obecnom úrade Nemčiňany    

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:          Jozef Keseg, starosta obce 

                           Poslanci : Ing. Eugen Šidlovský, Ing. Jana Šidlovská,  Ivana Homolová, Ján  

                                             Keseg, Daniela Mesquita 

Neprítomní: Július Szénási, Jana Siklenková 

Ďalší prítomní: Miroslava Kesegová, zapisovateľka 

Verejnosť:         Podľa priloženej prezenčnej listiny  

PROGRAM : 

   1/ Otvorenie a procedurálne veci 

   2/ Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ 

   3/ Plnenie rozpočtu za II. Štvrťrok 2024 

   4/ Výročná správa za rok 2023 

 

   5/ Interpelácia poslancov 

   6/ Záver 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ  otvoril a viedol Jozef Keseg, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných.  

Pán starosta Jozef Keseg konštatoval, že sú prítomní 5 poslanci z celkového počtu 7, 

ospravedlnil sa pán Július Szénási a pani Jana Siklenková. Pán starosta Jozef Keseg vyhlásil 

OZ za uznášania schopné.  

 

Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Eugen Šidlovský, Ivana Homolová  

Návrhová komisia:         Ján Keseg, Daniela Mesquita 

Zapisovateľka:                Miroslava Kesegová 

 

Hlasovanie:                      

za: 5          Ing. Jana Šidlovská, Ing. Eugen Šidlovský, Ivana Homolová, Daniela Mesquita,  

                 Ján Keseg  

proti : 0                                         

zdržal sa:  0 

 

Pán starosta Jozef Keseg navrhol, aby sa zasadnutie riadilo programom, ktorý bol poslancom 

doručený. Spýtal sa, či súhlasia alebo má niekto nejaký bod do programu. Nikto z poslancov 

nedoplnil bod programu. 

Uznesenie č. 77/2024 :   

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Nemčiňany   



 

schvaľuje  

 

program rokovania  

 

SCHVÁLENÝ  PROGRAM  ROKOVANIA: 

 

    1/ Otvorenie a procedurálne veci 

   2/ Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ  

   3/ Plnenie rozpočtu za II. štvrťrok 2024 

   4/ Výročná správa za rok 2023 

 

    5/ Interpelácia poslancov 

   6/ Záver  

Hlasovanie:                      

za: 5          Ivana Homolová, Ing. Jana Šidlovská, Ján Keseg, Daniela Mesquita, Ing. Eugen  

                 Šidlovský 

proti : 0                                          

zdržal sa:  0 

    

K bodu  2. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ 

 

Pán starosta Jozef Keseg konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ sú podpísané.  

 

K  bodu 3. Plnenie rozpočtu za II. Štvrťrok 2024 

 

Pán starosta Jozef Keseg konštatoval, že bolo poslancom poslané plnenie rozpočtu, ak má 

niekto nejaké otázky, nech sa páči. Pani poslankyňa Ivana Homolová sa spýtala, že sú tam 

nejaké navýšenia. Pani účtovníčka Mgr. Zuzana Švarc Harisová jej odpovedala, že to sa 

v priebehu roka upravuje medzi položkami, podľa toho aké je plnenie. Plnenie rozpočtu tvorí 

prílohu č. 1 zápisnice. 

 

Uznesenie č. 78/2024:   

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Nemčiňany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

 

plnenie rozpočtu za II. Štvrťrok 2024 

 

Hlasovanie:                      

za:  5     Ing. Jana Šidlovská, Ing. Eugen Šidlovský, Ivana Homolová, Ján Keseg, Daniela  

             Mesquita          

proti : 0                                            



zdržal sa: 0         

   

K  bodu 4. Výročná správa za rok 2023 

 

Pán starosta Jozef Keseg konštatoval, že bola poslancom zaslaná výročná správa, ak má 

niekto nejaké otázky, nech sa páči. Nikto z poslancov nemal žiadne otázky. Výročná správa 

tvorí prílohu č. 2 zápisnice. 

 

Uznesenie č. 79/2024:   

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Nemčiňany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

 

výročnú správu za rok 2023 

                         

Hlasovanie:                      

za:  5    Ing. Jana Šidlovská, Ing. Eugen Šidlovský, Ivana Homolová, Ján Keseg, Daniela  

             Mesquita          

proti : 0                                              

zdržal sa: 0    

 

K bodu  5. Interpelácie poslancov 

 

Pán starosta Jozef Keseg sa poďakoval poslancom za pomoc pri stretnutí rodákov. Pán 

poslanec Ing. Eugen Šidlovský sa spýtal, že na rázcestí do Rohožníckeho cintorína stojí 

odstavená dodávka, či bol majiteľ vyzvaný na odstránenie. Pán starosta Jozef Keseg mu 

odpovedal, že to je dodávka pána Ľuboša Maďara a ten mal nariadené od Životného 

prostredia na vypratanie dvora a odstránenie vrakov áut. Pani poslankyňa Ivana Homolová 

informovala, že v bytovke pri Jednote si ľudia nemajú kam dať plasty, majú to na chodbe 

a zapácha to tam. Pán starosta Jozef Keseg jej odpovedal, že by sa tam mohol dať kontajner 

na plasty a aj na papier. Pani poslankyňa Ivana Homolová navrhla, že by sa mohli 

skontrolovať stromy po dedine, lebo ich je dosť už suchých a poopilovať. Pán starosta Jozef 

Keseg jej odpovedal, že sa pôjde pozrieť. Ďalej pani poslankyňa Ivana Homolová navrhla, či 

by sme sa občanov neopýtali, čo s tým domom, ktorý sme kúpili. Pán starosta Jozef Keseg jej 

odpovedal, že tam mal viacerých stavbárov a každý mu povedal, že dom treba zbúrať. Pán 

starosta Jozef Keseg sa spýtal poslancov, či by sa dom mal zbúrať alebo nie. Všetci poslanci 

boli zato, aby sa dom zbúral, lebo je nerentabilná oprava. Pani poslankyňa Daniela Mesquita 

informovala, že mala podnet od pána Ivana Benčata, že či by sa nedal dať spomaľovač na 

hornú cestu, lebo tam chodia rýchlo autá. Pán starosta Jozef Keseg jej odpovedal, že je to 

ťažko riešiť, lebo to musí schváliť dopravný inšpektorát a vypracovať pasport. Pani 

poslankyňa Ing. Jana Šidlovská pripomienkovala, že studená voda cez leto je teplá má 24 

stupňov a z hľadiska baktérií sa rozmnožujú už pri teplote 20 stupňov, že či by sa nedalo 

s tým niečo robiť. Pán starosta Jozef Keseg jej odpovedal, že to vodovodné potrubie je niekde 

po dedine v hĺbke 50 cm, čo je dosť málo a museli by sa poťahať nové rozvody po dedine. 

Pani poslankyňa Ivana Homolová pripomienkovala podnet od manželov Sekerešových. 

Následne prebehla debata ohľadom predaja domu manželov Sekerešových.  

 

 



K bodu 6. Záver  

Pán starosta Jozef Keseg sa poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 18.00 h. 

 

Zapísala: Miroslava Kesegová                                                                                              

                                                                        

                                                                             ....................................................    

                                                                                             Jozef Keseg 

                                                                                            starosta obce 

Overovatelia:  

 

Ivana Homolová                                          .................................................... 

 

Ing. Eugen Šidlovský                                   ...............................................…. 
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